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Onderwerp 
Update verzoek COA 1 juli 2024 
 
Aanleiding en achtergrond 
Tijdens het bestuurlijk overleg tussen Commissaris van de Koning, COA en gemeente van 15 april 2024 is vanuit de 
gemeente benadrukt om voor de zomer de haalbaarheidsonderzoeken af te ronden en bij positieve uitkomst de 
participatie voor de zomer op te starten. Op 17 mei ontvingen we een update van het COA waaruit bleek dat 
stikstofdepositie een belemmering lijkt. Op 1 juli vond er opnieuw bestuurlijk overleg plaats tussen de Commissaris 
van de Koning, COA en gemeente over de haalbaarheid van de mogelijke komst van het AZC. In deze nota leest u 
hetgeen wat uit de onderzoeken naar voren komt en hoe het vervolg er uit ziet. 
 
Boodschappen 
De AERIUS-berekening voor de stikstofdepositie komt niet op nul uit. 
Het COA heeft verschillende AERIUS-berekening laten uitvoeren. Deze berekening moet op nul uitkomen. Dat is 
niet gelukt. Het betekent dat het COA op dit moment geen aanvraag bij de provincie Gelderland kan indienen die 
vergunbaar is. 
 
Uit het vooronderzoek flora en fauna blijkt dat er aanvullend onderzoek nodig is. 
Dit aanvullende onderzoek moet plaatsvinden in het onderzoeksseizoen van de beschermde flora en fauna, een 
jaar rond. Dit betekent dat er op zijn vroegst september/oktober 2025 een rapport ligt. 
 
De mogelijke komst van een AZC aan de Bovendwarsweg is daarmee onzeker en kent in elk geval nog een lange 
aanlooptijd. 
In de komende tijd zal het COA, samen met gemeente en provincie onderzoeken of extern salderen een 
begaanbare weg is. Met extern salderen wordt er een externe activiteit die stikstofdepositie veroorzaakt beëindigd 
en kan de stikstof ruimte die daarmee vrijkomt deels ingezet worden voor activiteiten. De beleidsregels salderen in 
Gelderland1 zijn daarbij van toepassing. We gaan ervan uit dat we in de tweede helft van dit jaar hierover 
duidelijkheid hebben. 
Als extern salderen haalbaar is, en ook het vervolgonderzoek flora en fauna levert geen onoverkomelijke 
belemmeringen op, dan verwachten we dat het COA eind 2025 een aanvraag kan indienen bij de Provincie. 
Conform de procesbeschrijving, besproken in de raad van 1 februari 2024, volgt dan ook het participatietraject en 
het afsluiten van de bestuursovereenkomst. Zoals we het nu kunnen overzien zou er ongeveer in de zomer 2026 
een omgevingsvergunning kunnen worden aangevraagd. Deze aanvraag kent een doorlooptijd van zes maanden. 
 
Het college is zich bewust van de opgave vanuit de Spreidingswet voor de opvang van asielzoekers. 
Mocht duidelijk worden dat de locatie Bovendwarsweg niet haalbaar is dan beraadt het college zich hoe er invulling 
gegeven kan worden aan de wettelijke taak. We trekken hierin samen op met de gemeenten van de Noord Veluwe 
aan de regionale Regietafel. 

 
1 Beleidsregels salderen in Gelderland 

https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR631003/7
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